



## KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada **Pembekal yang berdaftar di Melaka serta berdaftar dengan Majlis Perbandaran Jasin mempunyai sijil-sijil berikut Sijil Pendaftaran Perniagaan atau Sijil Penubuhan Syarikat berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (JIKA ADA)** dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

NO SEBUTHARGA	BUTIR-BUTIR TAWARAN SEBUTHARGA DAN HARGA DOKUMEN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	TARAF DAN SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH SEBUTHARGA DITUTUP DAN TEMPAT PENYERAHAN SEBUTHARGA
<b>S89 /2022</b>	<p><b>Tajuk Projek :</b></p> <p><b>MEMBANGUN, MEMBEKAL DAN MEMASANG SISTEM PERMIT BANGUNAN SEMENTARA UNTUK KEGUNAAN MAJLIS PERBANDARAN JASIN</b></p> <p><b>Harga Dokumen : RM 20.00</b></p> <p><i>Bayaran Untuk Dokumen Sebutharga Adalah Secara Tunai, Draf Bank @ Kiriman Wang Atas Nama Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Jasin.</i></p> <p><i>(Wang Bayaran Dokumen Sebutharga Ini Tidak Akan Dikembalikan)</i></p>	<p><b>Tarikh :</b></p> <p>14 November 2022 (Isnin)</p> <p><b>Tempat :</b></p> <p>Kaunter Majlis Perbandaran Jasin, 77000 Jasin, Melaka.</p> <p><i>Sebutharga dan keterangan lanjut juga boleh dimuat turun dari Sistem Tender Online Melaka (STOM) melalui <a href="https://stom.melaka.gov.my">https://stom.melaka.gov.my</a></i></p>	<p><b>Taraf : Bumiputera</b></p> <p>i. Sijil Pendaftaran dengan Majlis Perbandaran Jasin</p> <p>ii. Sijil Pendaftaran Perniagaan atau Sijil Penubuhan Syarikat:</p> <p>iii. Sijil Akuan Pendaftaran Pembekal dengan Kementerian Kewangan Malaysia, di bawah Kod 210103, 210104: dan</p> <p>iv. Sijil Akuan Pendaftaran Pembekal Bumiputera dengan Kementerian Kewangan Malaysia (Jika ada)</p>	<p><b>Tarikh Tutup:</b></p> <p>28 November 2022 (Isnin)</p> <p><b>Masa :</b></p> <p>12.00 Tengahari</p> <p><b>Tempat :</b></p> <p>Peti Sebutharga, Majlis Perbandaran Jasin, 77000 Jasin, Melaka</p>

### 1. TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN INI DIKELUARKAN

Syarikat-syarikat yang berminat dikehendaki mengemukakan **Sijil Pendaftaran dengan Majlis Perbandaran Jasin, Sijil-sijil ASAL dan salinan fotokopi Sijil Pendaftaran Perniagaan atau Sijil Penubuhan Syarikat, Sijil Akuan Pendaftaran Kontraktor dengan Kementerian kewangan Malaysia; dan Sijil Akuan Pendaftaran Kontraktor Bumiputera dengan Kementerian kewangan Malaysia (jika ada)** ketika membeli dokumen sebutharga.

### 2. TARIKH DAN TEMPAT PENYERAHAN

Sebutharga yang telah dilengkapkan hendaklah ditulis No. Sebutharga dan tajuk projek di sudut atas sebelah kiri sampul surat serta dimeterai dan dimasukkan ke dalam **Peti Sebutharga di Majlis Perbandaran Jasin tidak lewat jam 12.00 tengahari pada tarikh tutup.** Tawaran yang **LEWAT TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN** sama sekali.

### 3. MPJ tidak terikat untuk menerima tawaran yang paling rendah atau mana-mana tawaran juapun.

YANG DIPERTUA,  
MAJLIS PERBANDARAN JASIN,  
MELAKA.

TARIKH IKLAN : 26 Oktober 2022